
 
Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
14.06.2023 kl. 18.30   
Sted: Hos Kari 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder x   
Nann Lindstrøm Nestleder x   
Mette Arnheim Kasserer  x  
Birgitte Christoffersen Styremedlem x   
Knut Aksel Sæthre Styremedlem  x  
Mona Hørtun Varamedlem x  x 
Marianne Weydahl  Lederansvarlige x   
Marita Aarskog Vertsansvarlig  x  
Ida Westergaard Daglig leder x   
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Godkjenning av agenda – saker til eventuelt?  
 
Kommentarer til referat fra forrige styremøte 

 
Årshjul for F&S Oppegård - vi går gjennom og fyller ut årshjulet.  
 
Treningslokaler, ledere og verter sommer/høst 2023 
- status og framdrift Wang Ung.  
- Sommertimeplan: Utetrening og andre treningstimer i sommer. 

Tillatelse til å bruke utearealer? Gratis trening? 
- Gjennomgang av timeplan og ledere/verter høsten 2023 
- Rekruttering av nye funksjonærer? 
- Nye intensiteter? Yoga? 
- Formiddagstimer? 

 
Økonomi og medlemsutvikling 
- Gjennomgang av økonomisk status samt prognose høsten 2023  
- Statistikk ant medlemskort og antall aktivitetskort. Pr. mai 2023 
- Rabatterte priser på årskort til høsten? Ref mail fra Ida. 

 
Fastsettelse av møteplan samt strategisamling/workshop for styret og 
sosial samling for funksjonærer høsten 2023 
 
Andre statusoppdateringer 

 
Eventuelt 

 

 

 Referat  
1 Godkjenning av agenda og saker til eventuelt 

Godkjent 
 

2 Kommentarer til referat fra forrige styremøte 
Godkjent – ingen kommentarer. 

 

3 Årshjul for F&S Oppegård 
Arbeidet med årshjulet er utsatt til neste styremøte (22.8.). 

 



4 Treningslokaler, ledere og verter sommer/høst 2023 
• Utkast til avtale er klart, men vi venter på svar fra kommunen om 

bruksendring. 
• Sommertimeplanen er så å si klar og vi trener på grusbanen på 

Tårnåsen. Vi lar treningen være gratis og åpen for alle.  
• Oppstartskampanje til høsten  
• Vervekampanje litt senere i høst «Ta med en venn» 
• Sjekke med en del tidligere treningsledere om noen har lyst til å 

begynne å ha timer igjen. 
• Vurdere om vi skal rekruttere en spinningleder til? 
• Ida hører med Akt.senteret om vi kan få oversikt over alle ledige 

timer og i alle saler. 

 
 
Knut 
Marianne 
/ Mona 
 
Ida 
 
Ida / 
Mona 
Arild 
Ida 

5 Økonomi og medlemsutvikling 
Økonomien ser bra ut. Men bare 2 nye medlemmer siden sist. 214 
betalende medlemmer.  

 

6 Møteplan samt strategisamling/workshop for styret og sosial 
samling for funksjonærer høsten 2023 
• Venter med å lage en strategi til vi vet om vi får leie lokaler på 

Wang eller ikke. 
• Sosial samling for funksjonærer – foreslår fredag 22.9. Ida spør 

Akt.senteret om vi kan låne kantinen. 
• Møteplan for høsten – 22.8. første møte etter sommerferien 

 

7 Andre statusoppdateringer  
Søker om å beholde timene vi allerede har og søker ikke om noen 
nye. 

 
Nann 

8 Eventuelt 
• Prissetting Enkeljympa: 500,- terminkort for høsten + 200,- 

medlemsavgift.  
• Styret er invitert til Enkeljympatimen 21.6. Kari + 2-3 andre i styret 

vil møte opp. ØB kommer. 
• Dialogmøte med styreledere og FS Norge 17-17:45. onsdag 30.6. 

Kari deltar. 

 

 


